

No. 32219

---

**UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN  
AND NORTHERN IRELAND**

**and  
THAILAND**

**Agreement relating to the establishment and operation of a  
British Broadcasting Corporation Relay Station in Thai-  
land (with annexes). Signed at Bangkok on 15 July 1994**

*Authentic texts: English and Thai.*

*Registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland  
on 25 October 1995.*

---

**ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE  
ET D'IRLANDE DU NORD**

**et  
THAÏLANDE**

**Accord relatif à l'établissement et à l'opération d'un poste  
amplificateur de la « British Broadcasting Corpora-  
tion » en Thaïlande (avec annexes). Signé à Bangkok le  
15 juillet 1994**

*Textes authentiques : anglais et thaï.*

*Enregistré par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord  
le 25 octobre 1995.*

[TRADUCTION — TRANSLATION]

AGREEMENT<sup>1</sup> BETWEEN THE UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN AND NORTHERN IRELAND AND THAILAND RELATING TO THE ESTABLISHMENT AND OPERATION OF A BRITISH BROADCASTING CORPORATION RELAY STATION IN THAILAND

ACCORD<sup>1</sup> ENTRE LE ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE ET D'IRLANDE DU NORD ET THAÏLANDE RELATIF À L'ÉTABLISSEMENT ET À L'OPÉRATION D'UN POSTE AMPLIFICATEUR DE LA « BRITISH BROADCASTING CORPORATION » EN THAÏLANDE

*Not published herein in accordance with article 12 (2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.*

*Non publié ici conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.*

<sup>1</sup> Came into force on 15 July 1994 by signature, in accordance with article XVI (1).

<sup>1</sup> Entré en vigueur le 15 juillet 1994 par la signature, conformément au paragraphe 1 de l'article XVI.